
Kære Anne Baastrup

Dejligt det lykkedes at få toget til at stoppe i Langeskov. Inspireret af det, vil jeg bede dig gå ind i en mindst 
lige så aktuel sag.

Toget mellem Svendborg og Odense kører mildt sagt uregelmæssigt. Jeg bliver ofte kontaktet af frustrerede 
borgere, som ikke ser sig i stand til at passe job og uddannelse p.g.a. den ustabile drift. Svendborg og 
Sydfyn fortjener bedre. Jeg vil bede dig undersøge og evt. spørge transportministeren om følgende:

1. Er der registreret antal af uregelmæssigheder på togbanen Svendborg – Odense det sidste år?
2. Er der grænser for hvor mange aflysninger, ændringer og forsinkelser, der er acceptable?
3. Hvornår vil ministeren aktivt gå ind i ”kampen” for tog til tiden mellem Svendborg og Odense?

Sydfyn og Svendborg er afhængige af at kunne være en del af et aktivt uddannelses- og erhvervsområde. 
Det kræver driftsikre infrastrukturer og en tillid fra borgerne til at toget kører.

I Langeskov arbejdede vi i mange år på at få toget til at stoppe. I slutspurten deltog de borgerlige fynske 
politikere. Du må gerne invitere dem til fælles indsats for stabil togdrift mellem Svendborg og Odense. 

Med venlig hilsen

Annette Vilhelmsen, SF

Folketingskandidat for Svendborg og Langeland
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